附件：

白俄罗斯经贸合作信息

        Brief information about Dokshitsy region.

多克什茨基区简介

        Dokshitsy region is one of the cleanest area in Vitebsk region. It has the least emissions of pollutants in to the atmosphere.

多克什茨基区是维捷布斯克州最清洁的地区，向大气排放污染物最少。
The leading branch of the  region economic complex is agriculture. Farms are specialized in milk and meat production and well-developed growing of grain, rapeseed, flax, potato.

农业为该地区经济的支柱产业。该区各农场专业从事牛奶和肉类的生产，同时谷物，油菜籽，亚麻，马铃薯的种植业发展良好。

The arena of the district farmlands is 76.9 thousand hectares, including arable lands – 37,4 thousand hectares, grasslands – 28,8 th.h; fruit gardens – 327 hectares. 77% of the district lands is sub-sandy and sandy soil; 18% - Pearland; 4%  - loamy soil. 

该区农田面积7.69万公顷，包括耕地3.74万公顷、草地2.88万公顷;果园327公顷。该区77%的地区土质为次沙质和沙质土壤;18%为泥炭地;4%为肥沃的土地。

Wild forest products have the greatest popularity at the domestic and foreign markets. The average annual storage of blackberries is 450 tons, cranberries -330 tons, mushrooms (chanterelle) – 380 tons. The average annual vegetable storage is 1820 tons, apple storage is 1980 tons.

该区的野生产品在国内外市场上最受欢迎。黑莓的平均年产量为450吨，蔓越莓330吨，蘑菇(鸡油菌) 380吨。平均每年的蔬菜产量是1820吨，苹果产量1980吨。

Dokshitsy district enterprises purchase such imported products as spare parts for pellet production, spare parts for cars, trucks and other vehicles; materials for producing off call buttons for lift equipment.

多克什茨基区企业主要进口产品为应用于颗粒生产的零部件；汽车、卡车和其他车辆零部件;应用于举升设备的机外启动按钮的材料。

For more details: http://dokshitsy.vitebsk-region.gov.by
详情请登录： http://dokshitsy.vitebsk-region.gov.by
Private company “Dokshitsy-export” (account number 391072863)

Volodkin Sergey

211722, Vitebsk region, Dokshitsy, Polevogo Str., 36

Phone 8 029 610 51 92; 8 029 599 25 93

e-mail: volodkin2121@gmail.com
A private company “Dokshitsy-export” has been engaged in storage of mild forest products for more than 10 years. It stores them in the following amount: blackberry, cranberries, red bilberries – to 800 tons; chanterelle mushrooms to 300 tons. Fresh harvested products are sold at the domestic and foreign markets.

多克什茨基出口公司为一家私企，已经从事了10多年的原始森林产品的生产。年产量:黑莓、蔓越莓、红越桔800吨;蘑菇（鸡油菌）300吨。新鲜收获的产品在国内外市场上销售。
We are offering you to create a joint venture which will be engaged in fast-freezing of wild-forest products on the territory of Dokshitsy region in the statutory fund 50x50.

我们将为您提供一个成立合资企业的机遇，该合资企业法定注入资金50%，在多克什茨基区生产快速冻野生森林产品。
The average annual proceeds will be 4,2 mln dollars; net profit will be 1,1 mln. dollars with the investments in the project with 5,6 mln dollars. The pay-back period of the project is 3 years. (The indicators of efficiency are given with the line loading at 83%).

年平均收益为420万美元;净利润为110万美元。项目投资额560万美元。这个项目的回报期是3年。(线性负载下效率指标为83%)。
This will be possible if to double mild – forest berries and mushrooms storage. It is necessary to purchase a fluidization freezer (which provides fast freezing; minimum shrinkage and keeps great quality of products); deep freezers for storing, machines for product preparation, equipment for ready products packing and other equipments. It is possible to purchase less powerful machines or used in order to reduce the cost.

如果将森林浆果和蘑菇的产量增加一倍这将是可能的。有必要购买流化冷冻器(提供快速冷冻;最小化缩水，保持产品质量;）用于储存的深度冷冻柜，产品预处理机器，以及产品包装设备和其他设备。可以购买功率较低的机器使用，以降低成本。
During the autumn and winter period there will be vegetable storage for their further processing, freezing and packing.

在秋季和冬季期间，将会有蔬菜生产以供进一步加工、冷冻和包装。
There are no such enterprises in Dokshitsy and neighboring regions. Frozen packed products (mainly of Polish production) come from wholesale depots of Belarusian Republican Union of Consumer Societies. Marketing efforts helps to occupy a place at domestic and foreign markets.

在多克什茨基区和邻近地区没有这样的企业。冷冻包装产品(主要是波兰产品)来自白俄罗斯消社联批发仓。该项目的建成将有助于我区在国内外市场占据一席之地。
Benefits and preferences in the project   implementation in our region are 7 year exemption from: 

本地区项目实施的利益和优惠为7年豁免:
profit tax, income tax from selling self-produced goods;

销售自产商品的利得税,所得税；
payment of the state fees for giving licenses;

发放许可证费用;
compulsory selling of foreign currency;

以外汇进行的销售限额;
exemption from paying taxes for import customs duties and VAT (value added tax) of some goods, which are brought by commercial organizations as contribution in the statutory fund within the time-frame established by constituent instruments for setting up such a fund.

一些商品的进口关税和增值税（针对在规定时间内由商业组织带来的生产仪器及设备，该部分设备价值将包含在注册资金范畴内）
Dokshitsy Regional Executive Committee

Deputy Chairman Marina Klimovich

211722, Vitebsk region, Dokshitsy, Leninskaya Str., 31

Phone : 8 033 399 78 02; 8 02157 213 45

e-mail: rikdok@vitebsk.by
We are offering to create a joint venture or to pass a government company “AgroSitcy” in the judiciary management.

我们提供一个成立合资企业或成为国企法人的机遇，公司名为“AgroSitcy”。
The company is specialized in milk and meat production and grain growing and growing rapeseeds.

本公司是一家专业从事牛奶、肉制品生产和粮食种植及油菜籽种植的企业。
The area of farmlands is 12830 hectares, including arable lands which are 3140 hectares. The average fertility of the farmlands is 19,1; arable lands – 18,5. There are 7 dairy farms and 6 farms of new born cattle here (according to the information of January 1, 2018). The number of cattle in the main herd is 1152 cows and 1245 heifers.

农田面积12830公顷，其中耕地面积3140公顷。农田的平均肥力是19.1;可耕种的土地肥力18.5。这里有7个奶牛场和6个新生牛饲养场(2018年1月1日)。主牧场饲有1152头奶牛和1245头小母牛。
Milk production decreased at 4% during January - December  2017 compared with 2016 and stood at 2435 tons. The average milk yield of one cow decreased at 112 kg and stood at 2074 kg. 

与2016年相比，2017年1 - 12月牛奶产量下降了4%，为2435吨。一头牛的平均产奶量减少了112公斤，达到2074公斤。
Milk of  “extra”  sort was sold – 77,5%. 304 tons of cattle growing products were produced with daily weight gain of 390 g. The proceeds from selling production during 12 months in 2017 increased at 27% compound with the same period of 2016 and stood at 1,2 mln. dollars. 

特种牛奶销售了77.5%。日增重390克情况下总计生产304吨牲畜肉产品。2017年12个月的销售收入与2016年同期相比增长了27%，达到120万美元。
The average annual proceeds from selling products will be 9,5  mln. dollars with investments of 5,5 mln. Dollars.

销售产品的年平均收益为950万美元。投资额550万美元。
It will be possible to do if to increase the main herd at 30%, to build a new dairy farm with 3200 milk cows, increasing milk yield of one cow at not less than 4 tons, also purchasing agricultural equipment, heifers, newborn cattle, compound feedstuff, mineral fertilizers and plant protection products.

可以如果增加30%的主牧场产能，建立一个存栏量达3200头奶牛的新牧场,一头奶牛的牛奶产量不少于4吨,同时购买农业设备,小母牛,新生牛、复合饲料,矿物肥料和植物保护产品。
It is possible to build a dairy farm due to concessional financing of Development Bank of the Republic of Belarus.

白俄罗斯共和国开发银行将提供融资优惠，以促成新奶牛场的建立。
There are no enterprises in processing of milk and meat products, on the territory of Dokshitsy district. Agricultural companies sell their products to the agro-industrial holding complex “Slavyansky Veles ”, holding “Mogilyov dairy company “Babushkina Krynka ”. That’s why we offer to build a processing plant with the pouch of 100 tons of milk during one day. It will provide products production with high added value and its realization at domestic and foreign markets.

在多克什茨基区，尚无企业从事牛奶和肉制品加工。本地农业公司不得不把他们的产品卖给其他农工控股公司如：Slavyansky Veles，Mogilyov奶业或Babushkina Krynka。这就是我们招商建设单日牛奶产能100吨加工厂的原因。它将提供高附加值的产品并覆盖国内外市场。
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	Joint limited – liability company “Holzimpex”

manager: Sergey Lytvyn

211722, Dokshitsy region, Yankee village, 1a-1 Republic of Belarus

phone / fax 8 10 375 2157 50815

http://www.Holzimpex.by
e-mail: info@ holzimpex.by; elenavanda@mail.ry




Joint limited – liability company “Holzimpex” is engaged in for wood processing and producing wood products mainly from coniferous tree species.

Holzimpex联合有限责任公司主要从事针叶树类木材加工和木材产品的生产。
Since 2007 “Holzimpex” sells products to Italy, Czech Republic, Hungary, Germany, Poland.

自2007年以来，“Holzimpex”产品出口意大利、捷克、匈牙利、德国、波兰。

All products are glued along their length, width and thickness.

所有的产品根据其长度、宽度和厚度进行胶接。
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	Timber from pine and larch; with 3 layers; premium quality 

松树和落叶松木材;3层;品质优。

sizes: 72х145 mm

体积:72х145毫米

length: 2,1 до 3 m 

长度:2.1到3米
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	Lining (barn boards) from pine and Siberian larch trees. Larch lining doesn’t demand extra processing and it may, be of different shades and colors according to customers taste. Its length is 6 m, thickness is 18 mm.

内衬板（谷仓板）取材自松树或西伯利亚落叶松。落叶松内衬板不需要额外的加工，它可以根据顾客的需要而选择不同的色调和颜色。它的长度是6米，厚度是18毫米。
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	Floor board is very durable material, which can be used for several decades.

Length is 6 m, thickness 25 mm.

地板选材自非常耐用的材料，可以使用几十年。长度是6米,厚度25毫米。
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	Decorative panels for interior paneling, imitating timber. They are suitable for outside and interior decorating. They don`t need extra processing. The inner groove is invisible after matching panels.

Sizes: 21mm х 145mm х 6m (width is 145 mm, full including the joint)

室内镶板的装饰板，模仿木材。适用于室外和室内装饰。不需要额外的处理。在匹配面板后，内槽是看不见的。尺寸:21毫米х145毫米х6 米(宽度是145毫米,包括联接部分的全长)
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	Glued window timber. It isn`t deformed under sudden changes in temperatures. It has good heat – insulating qualities. 

交合窗板材。在温度的突然变化下它不会变形。具有良好的隔热性能。

Sizes（尺寸）: 72х86х6000mm;    82х86х6000mm;  94х86х6000mm;                  96х86х6000mm; 110х86х6000mm.

	[image: image7.jpg]



	Moulded products:模制产品：
plinth - 25х40х6000mm（底座）
architrave - 16х70х6000mm（头线）
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	Timber board木板
Sizes: thickness 18 до 50 mm, width till  650 mm, length till 6 m

尺寸：厚度18.5毫米，宽650毫米，长6米
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	Stairs, solid – laminated and glued along their length:

thickness is 18 - 50 mm, width to  650 mm, length to 6 m

楼梯木、固体-层压板或胶合板:厚度为18 - 50毫米,宽650毫米,长度为6米


Humidity is 10-12%.

木材含水量在10-12%之间

PRICE NEGOTIABLE

价格可议


